
姓名：王鸿儒

职位：高级合伙人

邮箱：highkingxian@highking.com.cn  

电话：029-89835008

Name： Hongru Wang

Position：Senior Partner

Mailbox：highkingxian@highking.com.cn  

Phone：029-89835008

教育背景

西北大学法学学士，西北大学法学硕士。

专业经历

王鸿儒律师现任北京市海勤（西安）律师事务所专职律

师、高级合伙人。2010年其开始从事专职律师工作，代

理大量涉及金融企业及金融产品的诉讼业务。

执行领域及专长

王鸿儒律师擅长处理财富管理、财富传承、金融债务处置

等领域的法律事务及处理金融领域各类诉讼及非诉讼纠

纷，包括但不限于投资者与银行、券商、信托公司、基金

公司等金融机构的投资理财纠纷；私募基金的登记备案，

募、投、管、退及异常处理等，对信托、证券、基金等金

融行业及其细分领域的业务及产品十分熟悉。

从业20余年，王鸿儒律师曾供职多家知名大型金融企业，

从事金融产品的设立、募集、销售、期间管理、风险处置

等法律合规、风险管理工作。

工作语言

中文 英文   

Education
Bachelor's degree in Law and  Master's degree in Law, from Northwest 
University.

Professional Experience
Mr. Wang is a full-time lawyer and senior partner of  Beijing Highking 
(Xi 'an) Law Firm. In 2010, he began to work as a full-time lawyer, 
representing a large number of litigation practices involving financial 
enterprises and financial products.

Practice Areas
Mr. Wang is good at dealing with legal affairs in the fields of wealth 
management, wealth inheritance, financial debt disposal, and all kinds 
of litigation and non-litigation disputes in the financial field, including 
but not limited to investment and financing disputes between investors 
and banks, brokerages, trust companies, fund companies and other 
financial institutions; Private fund registration and filing, offering, 
investment, management, retirement and abnormal handling, etc., 
familiar with the business and products of trust, securities, funds and 
other financial industries and their subsectors.
In his more than 20 years of work, he has worked for a number of 
well-known large financial enterprises, engaged in the establishment, 
recruitment, sales, period management, risk disposal and other legal 
compliance, risk management.

Language Skills
Mandarin and English


